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Openbare samenvatting van het verslag van de vergadering van 21 april 2023 

Presentie 
Aanwezig:  
Harun Basli, Arnoud de Heus, Donald de Kloet, Trienke Stellema, Martin Vuijk en Martin Vredenduin 
(voorzitter) 
Afwezig: Mary Huisman-Bakker (wegens verblijf in het buitenland) 

Het besloten gedeelte van de vergadering 

Vanaf 3 maart 2022 vinden de vergaderingen plaats in de Bibliotheek van Loosdrecht  

Opening 

De voorzitter opent de vergadering.  
Hij heet Jos Gerritsen welkom. Jos is aanwezig om een toelichting te geven over de stand van zaken 
met betrekking tot het integraal beleidskader 

Stand van zaken Integraal Beleidskader (IBK) 

De bedoeling is dat Jos eerst een toelichting geeft en dat daarna een rondje langs de leden van de 
adviesraad wordt gemaakt. De voorzitter geeft het woord aan Jos Gerritsen, maar al snel blijkt dat 
zijn toelichting aanleiding geeft tot het stellen van vragen en opmerkingen. Doelstelling van de 
presentatie van vanmiddag is niet alleen het geven van een toelichting, maar vooral ook het ophalen 
van informatie. 
Jos geeft zijn toelichting aan de hand van een zogenoemde praatplaat. Deze praatplaat is een 
schematische weergave van de onderdelen van het proces en behandelt onder meer de visie, de 
uitgangspunten en de vertaling van visie naar beleid.  

De leden van de adviesraad maken diverse opmerkingen. 

Beeld van de adviesraad is dat het stuk weinig concreet is en dat er nog veel werk aan de winkel is. 
Verder is de vraag waarom het nodig was om weer helemaal opnieuw te beginnen. Er ligt al heel 
veel. Gelukkig wordt de Maatschappelijke Agenda (opgesteld in 2017 en 2018) gebruikt bij het 
opstellen van het IBK. 

Op 8 juni is een toetsingsmoment voor de gemeenteraad, partners en inwoners ingepland door 
middel van een terugkoppelingsbijeenkomst. 

In week 24 (beginnend met 12 juni) krijgt de adviesraad het concept IBK voor advies. Het advies 
wordt verwacht in week 30 (beginnend met 24 juli). 

Jos verlaat de vergadering onder dankzegging voor zijn bijdrage. 

Mededelingen 

De voorzitter meldt dat op 23 mei 2023 een eerste bijeenkomst plaatsvindt van de werkgroep 
Aanbesteding Trapliften. De voorzitter neemt namens de ASD Wijdemeren deel. Ook ASD Hilversum, 
ASD HBEL en Beraad Gooise Meren vaardigen een deelnemer af. 

De voorzitter meldt dat hij als voorzitter van het ASD is uitgenodigd voor een gesprek over het 
regionale project valpreventie. 
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Ook is een uitnodiging rondgegaan voor een bijeenkomst over de regionale aspecten van het 
integraal zorgakkoord. De voorzitter zal daaraan nemen, maar ook de andere leden zijn desgewenst 
welkom. 

De voorzitter meldt dat hij de dag voor de vergadering telefonisch is benaderd door Ronald Frisart, 
correspondent van Rading 0. Aanleiding was de beantwoording door het College van vragen die de 
CU heeft gesteld naar aanleiding van de jaarverantwoording van de adviesraad over 2022. Het artikel 
staat inmiddels op de site van Rading 0. 

Vaststelling verslag vorige vergadering en de samenvatting daarvan 

Deze worden ongewijzigd vastgesteld. 

Verslag van het kwartaaloverleg met de wethouder 

Trienke geeft aan dat één van haar vragen in dat overleg niet correct is weergegeven, maar dat meldt 
zij in het volgende overleg wel zelf. 

LTA 

Deze wordt voor kennisgeving aangenomen met de opmerking dat projecten iedere keer naar 
achteren schuiven. 

Hoe gaat de gemeente met haar inwoners om? 

Donald maakt melding van twee situaties en hoe hij deze heeft afgewikkeld. 

De Adviesraad gaat niet over individuele gevallen, maar deze ervaringen kunnen wel meegenomen 
worden bij de advisering. 

Re-integratieverordening 

De aanpassing vloeit voort uit het brede offensief om meer inwoners met een afstand tot de 
arbeidsmarkt aan het werk te helpen. Het project stond voor maart in de LTA en is nu medio april bij 
ons neergelegd met het verzoek om uiterlijk 5 mei 2023 een advies in te leveren. De voorzitter gaat 
zijn best doen om een advies te formuleren en is dankbaar voor alle input. 

Aanbesteding trapliften 

Is al eerder in deze vergadering aan de orde geweest.  

Openbaar gedeelte 

W.v.t.t.k. 

Arnoud brengt in dat in Amersfoort een terugtrekkende beweging van aanbieders zichtbaar is. Er 
wordt teveel op vergoedingen geknepen, waardoor aanbieders onvoldoende in staat zijn om 
kwaliteit te leveren. Hij vreest voor de gevolgen en vraagt om hiervoor in regionaal verband 
waakzaam te zijn. 

Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 15.45 uur 
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